
Raadsfractie VSP

Motie voor zwembad (multifunctioneel) bij de Polfermolen.

De raad van de gemeente Valkenburg a/d Geul in vergadering bijeen op 6 juli 2020.

Overwegende dat:
De meerderheid van de raad van de gemeente Valkenburg a/d Geul tijdens de 
raadsvergadering van 18 mei 2020 het volgende besloten heeft:

 Instandhouding van het Polfermolencomplex met uitzondering van de zwembad- en 
fitnessvoorzieningen en de resterende delen/voorzieningen toekomstbestendig en 
duurzaam in te richten.

 De bestaande sporthal met bijbehorende voorzieningen te renoveren en deze zoveel 
mogelijk energievriendelijk te maken.

 Nieuwbouw van een volledige sporthalvoorziening met bijbehorende voorzieningen.
 Privatisering van fitness nader te onderzoeken.

Constateert dat:
 Dat heel veel inwoners het verlies van de zwemvoorzieningen bij de Polfermolen als 

een groot gemis zien.
 Dat mensen die vanwege therapeutische behandelingen gebruikt maken van de 

zwemvoorzieningen die vanaf 1 januari 2021 gesloten worden dus zomaar in de kou 
gezet worden. Dit geldt dus ook voor alle andere doelgroepen die van de huidige 
zwemvoorzieningen gebruik maken.

 Dat een toeristenplaats als Valkenburg a/d Geul het niet kan maken om geen eigen 
zwembad meer te hebben.

 Dat onderzoeken uitgewezen hebben dat je voor € 200.000 verhoging van de 
exploitatiekosten van de Polfermolen (men gaat nu uit van maximaal € 600.000 op 
jaarbasis) een multifunctioneel zwembad van 25 meter bij 8 meter kan realiseren bij de 
Polfermolen.

 Dat er nooit fatsoenlijk onderzoek heeft plaatsgevonden als je binnen het 
Polfermolencomplex m.b.t. de zwemvoorzieningen alleen het huidige 25 meterbad zou 
behouden en dit multifunctioneel zou maken.

 Dat een zwembad gewoon een noodzakelijke maatschappelijke voorziening is die een 
wezenlijke bijdrage levert om mensen gezond bezig te laten zijn.

 Door het niet meer hebben van een zwemvoorziening je alle maatschappelijke functies 
zoals sociale en maatschappelijke contacten waar zeer veel behoefte aan is totaal om 
zeep helpt.

 Dat er door het coronavirus wel ineens miljoenen euro’s uitgetrokken kunnen worden 
om ondernemers in Valkenburg a/d Geul te ondersteunen, maar als het gaat om een 
maatschappelijke voorziening voor onze eigen inwoners in stand te houden men het 
grandioos laat afweten.

 Dat het overgrote deel van de mensen die zich de moeite genomen hebben om naar een 
van de informatiebijeenkomst te komen zich uitgesproken heeft voor behoud van een 
zwemvoorziening. En dat je deze mensen dus niet in de kou kan laten staan.



Verzoekt:
De raad kennis te nemen van de bovengenoemde constatering en deze te onderschrijven en 
draagt het college van burgemeester en wethouders op:

 Om ook een onderzoek te laten plaatsvinden om het huidige 25 meterbad te behouden 
en dusdanig in te richten dat het door alle doelgroepen gebruikt kan worden.

 Om een nieuwe aanbesteding te doen waarbij naast een sporthal en theaterzaal, ook 
een nieuw zwembad van 25 meter bij 8 meter wat door alle doelgroepen gebruikt kan 
worden opgenomen wordt.

En gaat over tot de orde van de dag.

Namens de raadsfractie van de VSP,

Jef Kleijnen                                                                                               Gertie Silverentand


